

**1. Наименование проекта: «Эхокардиография и УЗИ сосудов брахиоцефальной зоны, сосудов нижних конечностей»**

**2. Срок реализации проекта: 12 месяцев**

**3. Организация-заявитель, предлагающая проект: Учреждение здравоохранения «Щучинская центральная районная больница»**



**4. Цели проекта: раннее выявление заболеваний сердца и сосудов у жителей Щучинского района**



**5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта:** Повышение качества медицинской помощи, увеличение доступности медпомощи для населения в виде следующих ультразвуковых исследований: 1) трансторакальная эхокардиография; 2) УЗИ сосудов брахиоцефальной зоны; 3) УЗИ сосудов нижних конечностей: артерий и вен.

**6. Целевая группа: население Щучинского района, пациенты учреждения, сотрудники учреждения**

**7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта:** Закупка ультразвукового сканера высокого класса. Организация приема граждан врачами специалистами на ультразвуковой диагностике в 2 смены.

**8. Общий объем финансирования** (в долларах США): 40 000

**9. Место реализации проекта** (область/район, город): Гродненская область, Щучинский район, г.Щучинул.Мичурина, 22

**10. Контактное лицо:** Соловьёва Вероника Анатольевна – экономист,  
8 01514 20914SolovievaV@schuchincrb.by  
инициалы, фамилия, должность, телефон, адрес электронной почты

**1. Name of the project: "Echocardiography and ultrasound of the vessels of the brachiocephalic zone, vessels of the lower extremities"**

**2. Project implementation period: 12 months**

**3. Applicant organization proposing the project: Health care institution "Shchuchin Central District Hospital"**



**4. Goals of the project: early detection of diseases of the heart and blood vessels in residents of the Shchuchinsky district**



**5. Tasks planned for implementation within the framework of the project:**  
Improving the quality of medical care, increasing the availability of medical care for the population in the form of the following ultrasound examinations: 1) transthoracic echocardiography; 2) ultrasound of the vessels of the brachiocephalic zone; 3) Ultrasound of the vessels of the lower extremities: arteries and veins.

<b>6. Target group:</b> the population of the Shchuchinsky district, patients of the institution, employees of the institution
<b>7. Brief description of activities within the framework of the project:</b> Procurement of a high-end ultrasound scanner. Organization of reception of citizens by doctors, specialists in ultrasound diagnostics in 2 shifts.
<b>8. TotalFunding</b> (in USD): 40,000
<b>9. Location of the project</b> (region/district, city): Grodno region, Shchuchinsky district, ShchuchynMichurinast. , 22
<b>10. Contact person:</b> SolovievaVeronikaAnatolyevna - economist, 8 01514 20914 SolovievaV @ schuchincrb . by initials, surname, position, phone number, e-mail address